
Geachte Raad,

Vandaag las ik tot mijn verbijstering in het AD het nieuws over de verhoging van de 
afvalstoffenheffing voor volgend jaar. Bijna een verhoging van 40%! De hoogste verhoging in 
heel Haaglanden, zelfs hoger dan in Den Haag! Waar is dit in vredesnaam op gebaseerd?! Is 
er iemand van de raadsleden die hier bezwaar tegen maakt? Jullie horen de Rijswijkse 
bevolking te vertegenwoordigen! De gemeenteraad van Den Haag heeft al bezwaar gemaakt, 
maar hier is het doodstil! Jullie moeten je schamen! Doe er wat aan!!


